	國立中興大學學術研究績效獎勵申請表
National Chung Hsing University Application for Academic Research Incentive
	申請人
Applicant
	
	單位
Unit
	
	申請日期
Application date
	

	期刊論文 ★1
Journal paper ★1 
	論文篇名
Paper title
	作者Author
	作者序Authorship order

	通訊作者Corresponding author
	期刊名稱Journal name
	發表年份,卷
數,起迄頁數Publication year, volume number, page range
	收錄資料庫Indexed database
	影響係
數(IF) Impact factor
	期刊排名
百分比Journal ranking
	彈性薪資Flexible Compensation
	校外合作External Collaboration
	獎勵類別Incentive category

	估計點數Estimated points

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	專書論文 ★2 Monograph paper ★2
	論文篇名
Paper title
	作者Author
	作者序Authorship order

	通訊作者Corresponding author
	專書名稱Monograph title
	出版機構Publishing house
	出版日期Publication date
	校外合作External Collaboration
	獎勵類別Incentive category

	估計點數Estimated points

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	專書 ★3 Monograph ★3
	專書名稱Monograph title
	作者Author
	作者序Authorship order

	通訊作者Corresponding author
	專書名稱Monograph title
	出版機構Publishing house
	出版日期Publication date
	校外合作External Collaboration
	獎勵類別Incentive category

	估計點數Estimated points

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	論文總量 ★4 Total number of papers ★4
	(第一或通訊作者)
論文篇數(First or corresponding author)
Number of papers
	估計點數Estimated points

	
	
	

	HiCi論文 ★5 
Highly cited paper ★5
	論文篇名
Paper title
	作者Author
	作者序Authorship order

	通訊作者Corresponding author
	期刊名稱
Journal name
	發表年份,卷數,起迄頁數
Publication year, volume number, page range
	估計點數Estimated points

	
	
	
	
	
	
	
	

	H-index論文 ★6
H-index paper ★6  
	論文篇名
Paper title
	作者Author
	作者序Authorship order

	通訊作者Corresponding author
	期刊名稱
Journal name
	發表年份,卷數,起迄頁數
Publication year, volume number, page range
	估計點數Estimated points

	
	
	
	
	
	
	
	

	單篇論文前五年被引用次數 ★7 
Citation counts of individual papers in the past five years ★7
	論文篇名
Paper title
	作者Author
	作者序Authorship order

	通訊作者Corresponding author
	期刊名稱
Journal name
	發表年份,卷數,起迄頁數
Publication year, volume number, page range
	被引用次數之百分位值
Citation count percentile
	估計點數Estimated points

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	近五年FWCI值(不含自我引用) ★8
Five-Year FWCI (Field-Weighted Citation Impact) Value (Excluding Self-Citations) ★8
	近五年學術產出數量Number of Academic Outputs in the Last Five Years
	近五年FWCI值(不含自我引用)
 Five-Year FWCI (Field-Weighted Citation Impact) Value (Excluding Self-Citations)
	符合申請
Eligibility for Application
	獎勵金Award Bonus

	
	
	
	
	

	個人研究進步獎 ★9
Individual Research Advancement Award ★9 
	發表年份Year of Publication
	(第一或通訊作者)論文篇數
Number of Papers (First or Corresponding Author)
	符合申請Eligibility for Application

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	指導國科會大專學生研究計畫獲研究創作獎 ★10 Guidance of NSTC University Student Research Projects Awarded Research and Creative Work Award ★10
	年度Year
	國科會計畫編號NSTC Project Number
	計畫名稱Project Title
	指導學生Guided Students
	估計點數Estimated Points

	
	
	
	
	
	

	估計點數
總計Estimated points (total)
	

	頂尖論文
獎勵金總計
The total amount of reward for top journal papers
	

	FWCI值
獎勵金總計
Total reward based on FWCI value
	

	(1)系所
初審核章Department/institute preliminary review (seal)
	 
	(2)學院
初審核章
College
preliminary review (seal)
	 

	(3)教務處
審查意見
Office of Academic Affairs Review Comments:

	申請人最近一學年度授課時數 □符合 □不符合 教師基本授課時數規定□其他
The applicant's teaching hours in the most recent academic year □ Meet □ Do not meet the required minimum teaching hours for faculty □ Other

ps兼任、合聘、客座及講座教師及研究人員（含博士後研究人員）免會教務處 。
P.S. Part-time, jointly appointed, visiting, and lecture professors, as well as researchers (including postdoctoral researchers), are exempt from the review by the Office of Academic Affairs.
	(4)研發處
Office of Research and Development
	 



		備註: 
★1.申請期刊論文獎勵者，請檢附論文影本1份。 
★2.申請專書論文獎勵者，請檢附專書論文影本1份。 
★3.申請學術專書獎勵者，請檢附專書3本；及其他證明文件(學術專書獎勵初審申請表、二份以上出版（發行）單位審查意見書、專書貢獻比例證明書)送所屬學院進行外審。
★4.申請論文總量者，免附資料。 
★5.申請HiCi論文獎勵者，請檢附論文影本1份。
★6.申請H-index論文獎勵者，請檢附論文影本1份。
★7.申請單篇論文前五年被引用次數者，請檢附論文影本1份。
★8.申請FWCI值獎勵者，免附資料。
★9.申請個人研究進步獎者，請檢附所有著作篇名第一頁。
★10.申請指導國科會大專學生研究計畫獲研究創作獎者，請檢附獲獎證明影本1份。
Notes: 
★1. If applying for a journal paper, please attach one photocopy of the paper.
★2. If applying for a monograph paper, please attach one photocopy of the monograph paper.
★3 If applying for a monograph, please attach three copies of the monograph and other supporting documents (monograph preliminary review application, two copies or more of the publisher or issuer’s review report, and supporting documents for the contribution percentages of the monograph authors) to the application submitted to the affiliated college for external review.
★4. If applying for the total number of papers, no supporting documents are necessary.
★5. If applying for a highly cited paper, please attach one copy of the offprint of the paper.
★6. If applying for an h-index paper, please attach one copy of the offprint of the paper.
★7. If applying for the citation counts of an individual paper in the past five years, please attach one copy of the offprint of the paper.
★8. For applicants of the FWCI Value Award, no additional documentation is required.
★9. For applicants of the Individual Research Advancement Award, please attach the first page of all publication titles.
★10. For applicants who guided NSTC university student research projects and received the Research and Creative Work Award, please attach one copy of the award certificate.

	

	※本人保證上述資料正確無誤，且申請獎勵之學術研究績效已協調由一人提出申請，中興大學其他教師或研究人員未同時提出申請。 
※依「國立中興大學學術研究績效獎勵辦法」第十二條規定，各學院所訂法規如有發給獎勵金者，同一學術研究成果事由，獎勵金不得重複支領。
※申請人應遵守學術倫理，相關資料提供如違反誠信原則，將依相關規定處理。
※ 經查核若著作資料之國家名稱訛誤將依本校「教師發表學術期刊論文與出席國際學術會議列名原則及發生國家名稱訛誤事件更正處理要點」第三點原則處理。
申請人簽名：__________________________________________








※ I certify that all information provided above is true and accurate, and it has been agreed that this application for academic research incentives shall be submitted by one person, without repeat submissions from other NCHU teaching or research personnel.
※ Pursuant to Article 12 of the National Chung Hsing University Regulations for Academic Research Incentives, academic research outcomes that receive incentives in accordance with the regulations of the affiliated college shall not be eligible for other incentives.
※ The applicant shall uphold academic ethics. Documents provided in violation of the principles of good faith shall be handled in accordance with the applicable rules and regulations.
※ Upon verification, the incorrect use of the country name in author information shall be handled in accordance with Article 3 of the University’s Principles for Listing the Names of Faculty Members Presenting Academic Journal Papers and Attending International Academic Conferences and Instructional Guidelines for the Rectification of the Incorrect Use of the Country Name. 
Applicant’s signature: __________________________________________
